
M A G I S T R Á T   M Ě S T A   Ú S T Í   N A D   L A B E M 
VELKÁ HRADEBNÍ 2336/8, 401 00 ÚSTÍ NAD LABEM 

ODBOR ÚZEMNÍHO PLÁNOVÁNÍ A STAVEBNÍHO ŘÁDU 

 

Zápis z 1. jednání Komise pro územní plán, konané dne 28. 11. 2022 

Přítomni:  Ing. Pavel Dufek, Ing. Eva Fialová, Ing. arch. Jan Hrouda, Petr Křivan, Ing. Jiří 

Sobotka, Ing. Vladimír Skalník  

Přítomní hosté:   Ing. Romana Filáčková, Ing. arch. Petr Hoffmann, Ing. arch. Vladimír Charvát 

Nepřítomni, omluveni:  Michal Mohr, MBA 

Nepřítomni neomluveni: 

Přítomno:  6 členů – Komise byla usnášeníschopná  

 

Program jednání: 

1) Úvodní slovo 

Předseda komise Ing. Pavel Dufek přivítal členy komise a proběhlo jejich vzájemné představení. Dále 

přítomné seznámil s navrženým programem.  

 

2) Schválení programu  

Předseda komise doplnil navržený program o bod volby místopředsedy komise jako bod č. 2.  

Hlasování: 6 pro – 0 proti – 0 zdržel se 

Usnesení: Komise pro územní plán souhlasí s programem jednání. 

 

3) Schválení místopředsedy Komise pro územní plán Ing. arch. Jana Hroudy 

Na pozici místopředsedy komise byl navržený Ing. Vladimír Skalník, který se nominace vzdal a navrhl  

Ing. arch. Jana Hroudu. 

Hlasování: 5 pro – 0 proti – 1 zdržel se 

Usnesení: Komise pro územní plán schvaluje jako svého místopředsedu Ing. arch. Jana Hroudu. 

 

4)  Odvolání člena pracovní skupiny VRT Ing. arch. Michala Sedláčka a jmenování nového člena pracovní 

skupiny VRT Ing. arch. Michala Gabriela 

Ing. arch. Michal Sedláček se vzdal členství v pracovní skupině VRT. Předseda PS Ing. arch. Vladimír Charvát 

navrhl jmenovat Ing. arch. Michala Gabriela. 

Hlasování: 5 pro – 0 proti – 1 zdržel se 

Usnesení: Komise ÚP odvolává Ing. arch. Michala Sedláčka z pracovní skupiny VRT a volí Ing. arch. Michala 

Gabriela za člena pracovní skupiny VRT, Ing. arch. Vladimír Charvát seznámí Ing. arch. Michala Sedláčka 

s odvoláním z pracovní skupiny VRT a Ing. arch. Michala Gabriela se jmenováním do pracovní skupiny VRT. 

 

5) Schválení stálých hostů Komise pro územní plán 

Jako stálí hosté KÚP byli navrženi Ing. arch. Vladimír Charvát – architekt města, Ing. arch. Petr Hoffman – 

koncepční pracovník odd. ÚP a Ing. Romana Filáčková – vedoucí odboru OÚPSŘ. 

Hlasování: 6 pro – 0 proti – 0 zdržel se 



Usnesení: Komise pro územní plán schvaluje jako stéle hosty Ing. Romanu Filáčkovou, Ing. arch. Petra 

Hoffmanna a Ing. Vladimíra Charváta.  

 

6) Schválení jednacího řádu Komise pro územní plán 

Členové komise byli v předstihu seznámeni s návrhem jednacího řádu KÚP. 

Hlasování: 6 pro – 0 proti – 0 zdržel se 

Usnesení: Komise pro územní plán schvaluje jednací řád, zápis z jednání komise bude zveřejněn na 

webových stránkách města Ústí nad Labem. 

 

 

7) Informace o stavu pořizování 1. a 2. Změny ÚP Ústí nad Labem 

Ing. Eva Fialová informovala přítomné o procesu pořizování 1. a 2. Změny Územního plánu Ústí nad Labem 

a seznámila přítomné s obsahem 1. a 2. Změny Územního plánu Ústí nad Labem. Obě změny odsouhlasil 

Krajský úřad. Budou tak předloženy k odsouhlasení Zastupitelstvu města na prosincovém zasedání. 

 

8) Informace o VRT – variantní řešení – informace: Ing. arch Vladimír Charvát/Martin Hausenblas, MBA 

V rámci projednávání bodu se jednání komise zúčastnili členové pracovní skupiny VRT a zástupci vedení 

města. Martin Hausenblas, MBA a Ing. Petr Šlégr představili přítomným variantu H VRT. Ing. arch. Vladimír 

Charvát a Ing. arch. Michal Gabriel prezentovali přítomným dopravní a hlukové zatížení z VRT a nastínili 

urbanistickou koncepci a dopravní řešení jednotlivých tras VRT. Následovala diskuze, ze které vyplynulo, 

že pracovní skupina VRT připraví podklady s požadovanými body na řešení VRT pro Zastupitelstvo města 

Ústí nad Labem. Všichni přítomní se shodli, že nejdůležitější pro město je trvat na umístění přestupního 

terminálu VRT v těsné blízkosti centra města, minimalizovat důsledky nákladní dopravy projíždějící 

městem – tunelová varianta nádraží i vedení VRT městem, nebo odklon nákladní dopravy mimo město, 

uvolnit část kolejiště západního nádraží pro propojení rozvojových ploch u řeky Bíliny. 

 

Zapsal: Mgr. Vojtěch Jahn, tajemník komise 

 

Ověřil: Ing. arch. Jan Hrouda, místopředseda komise, 1. 12. 2022 

 

Schválil: Ing. Pavel Dufek, předseda komise 


